

## THE CHALLENGE



Sesong/season

ca. 90 km + båttur

krevende–ekspert

ikke egnet for barn

ca. 2030 høydemeter

ca. juli og august

approx. 90 km + boat trip

difficult–expert

not suitable for children

approx. 2030 meters

approx. July and August

ca. 90 km + Bootsfahrt

anspruchsvoll–für Experten

für Kinder ungeeignet

ca. 2030 Höhenmeter

ca. Juli und August

 Denne turen er blant Norges vakreste sykkelturner, og den kan starte både fra Tyinkrysset og Eidsbugarden i tillegg til Beitostølen. Turen inneholder alle de elementene som må til for å tilfredsstillte erfarne syklister som ønsker en fysisk utfordring kombinert med en uforglemmelig naturopplevelse. Det er mange flotte opplevelser og severdigheter underveis, og man vil få med seg noe av det beste Valdres har å by på.

Ruta går fra Beitostølen over Slettefjellet og fortsetter på Vennisvegen langs nordsiden av Vangsmjøse til Øye. Herfra følger den Kongevegen opp til Tyinkrysset. Fra Tyinkrysset sykler du Fv53 til Tyin og derfra Fv252 inn til Eidsbugarden. M/B Bitihorn tar deg så over Bygdin til Bygdin Høyfieldshotel, og resten av ruta tilbake til Beitostølen er på Fv51. Husk å bestille plass til både deg og sykkelen din på båten på forhånd, da det er begrenset med kapasitet.

### Tips:

Vi anbefaler å dele turen opp i to dager. Dette vil gi bedre tid for opplevelser underveis og gjøre den mer overkommelig for de fleste syklister.

### Opplevelser:

\* Sputrefossen (Slettefjellvegen)

\* Leinekvernene (langs Vangsmjøsa)

\* Avstikker til Øye stavkirke

\* Fottur til Horntind fra Tyin og Utsikten/Skjenegge fra Eidsbugarden eller Tynholmen

 This is one of the most beautiful bicycle routes in Norway, but also very challenging. It includes all the elements that will satisfy even the most experienced cyclists who are looking for a challenge combined with memorable nature and cultural experiences. Along the way you will have some of the best experiences Valdres has to offer.

The tour leads from Beitostølen over the mountain pass Slettefjellet and continues along Vennisvegen along the northern shore of Lake Vangsmjøse to Øye. From here, follow Kongevegen up to Tyinkrysset. Further, follow road 33 to the southern end of Lake Tyin and turn right towards Eidsbugarden. From Eidsbugarden to Bygdin, you will have to take the historic MB Bitihorn across Lake Bygdin. Make sure you check the schedule beforehand and make reservations (for both you and your bike), since the boat only departs twice a day and there's limited capacity. From Bygdin Høyfieldshotel, follow road 51 back to Beitostølen.

### Tip:

We recommend you to use two days for this tour and stay overnight along the way. This will make the trip more accomplishable for less experienced cyclists and give you time for other experiences en route.

### Experiences:

\* Sputrefossen waterfall (Slettefjell road)

\* The watermills Leinekvernene (along the Vangsmjøsa lake)

\* Side trip to Øye Stave Church

\* Hike to Horntind from Tyin or Utsikten/Skjenegge from Eidsbugarden or Tynholmen

 Diese anspruchsvolle Rundtour zählt zu den schönsten Radtagestouren im Land und kann mit Ausgangspunkt Beitostølen, Vang oder Eidsbugarden durchgeführt werden. Sie enthält alles, was sich ein erfahrener Radfahrer wünscht: physische Herausforderung kombiniert mit einem unvergesslichen Naturerlebnis.

Die Strecke führt von Beitostølen über das Slettefjell und am Nordufer des Sees Vangsmjøsa entlang nach Øye. Von dort aus geht es weiter auf dem Kongevegn nach Tynkrysset. Von Tynkrysset folgen sie der Straße 53 nach Tyin, wo sie auf die Schotterstraße nach Eidsbugarden abbiegen. Zwischen Eidsbugarden und Bygdin benutzt man die MB Bitihorn über den Bygdinsee (Abfahrt 2x täglich). Ab Bygdin geht es auf der Straße 51 zurück nach Beitostølen. Bitte reservieren sie das Boot für sich und ihr Fahrrad im Voraus, da die Kapazität begrenzt ist.

### Tipp:

Da die Route lang und anspruchsvoll ist, empfehlen wir, sie auf zwei Tage zu verteilen und unterwegs eine Übernachtung einzulegen. Dadurch wird sie auch für weniger erfahrene Radler machbar, und sie haben mehr Zeit zum Genießen und für Erlebnisse unterwegs.

### Erlebnisse entlang der Route:

- \* Sputrefossen Wasserfall (Slettefjellvegen)
- \* Die Wassermühlen an der Leine (entlang des Vangsmjøsa)
- \* Abstecher zur Øye Stabkirke
- \* Wanderungen zum Horntind von Tyin oder Utsikten/Skjenevge von Eidsbugarden oder Tyinholmen

